
 

 

11/3/2020 

   #2מס' רבות ת  תועדלישיבת  סיכום

 

 . חדר יו"ר אגודהב 11/3/2020בתאריך    התקיימההישיבה 

 22:00זמן סיום:    20:00זמן התחלה: 

 

 :נוכחים

 .  איילה בדש, טל אדיב, יובל דר, יותם קיפניס, נועה חסידוב :תרבותועדת חברי 

 :פיםימשק

 . נתאי בר:  תרבותרמ"ד 

 .  עמי פומרנץועדת ביקורת: נציג 

 חסרים 

 עד כהן.  -אלה אסרף, אל: תרבותחברי ועדת 

 דיונים 

 הצגת חציונים הנושא: 
ביקורת   ועדת  חבר  נכח 

 ☒ : במהלך הדיון
 ☐ : נושא חסוי

 תוכן הדיון:  

 . תרבותחציוני האגודה למשרדי   רמ"ד מדור תרבותהוצג על ידי  •

 . אפטרעמידה ביעדים של תכנית העבודה למשרד   הרמ"דהוצג על ידי  •

 . הפקותעמידה ביעדים של תכנית העבודה למשרד הרמ"ד  הוצג על ידי  •

 . משרד ספורטעמידה ביעדים של תכנית העבודה להרמ"ד  הוצג על ידי  •

    .פוזיטיבעמידה ביעדים של תכנית העבודה למשרד הרמ"ד  הוצג על ידי  •

    הוצג על ידי הרמ"ד עמידה ביעדים של תכנית העבודה למשרד קשרי חוץ. •

 ניהלו דיון בנושאים הללו.    ועדהחברי ה  •

 פירוט: 

 .דנו בשינויים המרכזיים שיחולו בכל אחד מהמשרדים הנ"ל

בקצרה: חוגים נישתיים  קיבלנו מידע על הסעיפים בתוכנית העבודה שלא צלחו תוך דיון והסבר של הסיבות.  

אפ תחת משרד הפקות שלא צלחו בשל המחירים הגבוהים; הרשמה    –שלא צלחו במשרד אפטר; אירועי סטנד  

לסטוד בערבית  מודעות  פרסום  ספורט;  מדור  שיושבות תחת  מליגות האגודות  ובנוסף,  דלה לחלק  פוזיטיב  יו 

למדריכות בנוגע  תהיות  הלך  \העלנו  שלא  סטודנטים  לחילופי  בנוגע  מידע  והנגש  פרסום  הערבי;  מהמגזר  ים 

כמצופה תחת משרד קשרי חוץ. בנוסף, עודכנו כי רכזת קשרי חוץ פוטרה וכעת התפקיד פוצל למספר גורמים  

 באגודה ובאוניברסיטה.  

 

 גזרנו מכך משמעויות להמשך תוכנית העבודה. בקצרה: שצלחו וכמו כן, דיברנו גם על הסעיפים 



 

 

בכמות המשתתפים תחת משרד אפטר; נחלו הפקות מוצלחות תחת משרד הפקות כמו הופעות    5%עלייה של  

מפות ספורט בתחילת השנה ונפתחה    5000שיעור חופשי, ערב פואטרי סלאם ומופע פתיחת שנה; חולקו  קולטורה,  

של האגודה, תחת משרד ספורט; שני אימוני מאסטר קלאס מוצלחים בפוזיטיב; האגודה  קבוצת ריצה מצליחה 

משלחות וקיימה פגישות בין סטודנטים בינ"ל לבין סטודנטים ישראלים, תחת משרד קשרי    10-אירחה למעלה מ

 חוץ.  

 ולסיום, דיברנו על התהליכים שהמדור מוביל בימים אלה. בקצרה: 

ושימור חדרי האפטר; הפיכת אירועי האגודה לירוקים יותר והנגשת כלל אירועי    פרסום מערך האפטר, שיפור 

האגודה, תחת משרד הפקות; העלאת המודעות לאורח חיים ספורטיבי ופיתוח והרחבת הקשר עם נבחרות אס"א  

ו;  בן גוריון, תחת משרד הספורט; העלאת רווחיות סטודיו פוזיטיב, התייעלות ושיפור המקצועיות של הסטודי

 פרסום ניוזלטר ייעודי עם הזדמנויות עבודה, לימודים ומחייה בחו"ל, תחת משרד קשרי חוץ.  

 

 ה \הנושא: ציפיות וועדת תרבות מיו"ר האגודה הבא
ביקורת   ועדת  חבר  נכח 

 ☒ : במהלך הדיון
 ☐ : נושא חסוי

 תוכן הדיון:  

 ה המייצגות את ועדת תרבות הן כוועדה והן כפרטים. \ניסוח ציפיות מיו"ר האגודה הבא •

 פירוט הדיון: 

 שקיפות מלאה, והצגת מצב מדוייק של מה שנעשה בשטח •

יצירה. • שיאפשרו  הכלים  את  ולתת  התרבות  בחשיבות  לראות  היו"ר  וחופש    על  פעולה  חופש  לאפשר 

לא לחסום מלגעת בנקודות שעלולות להתפס קצת גבוליות. תפיסת התרבות כמותחת    – יצירתי במדור  

 גבולות הזקוקה למרחב תמרון רחב.  

לייצג את הקהילה הסטודנטיאלית באומץ, לעמוד על הרגליים האחוריות כשצריך ולא להיות חותמת   •

 גומי של האוניברסיטה.  

 לשמור על תפקיד היו"ר כמבצע מדיניות של המועצה ולא כמכתיב מדיניות בעצמו.   •

 נקודות שעלו אך חשבנו שתואמות יותר למטרות המדור ולא כציפיות מהיו"ר: 

. לחשוב גם על שינוע  סביבתיתמחוייבות  תוך  להקפיד שהאירועים התרבותיים יעמדו בסטנדרט ירוק,   •
 ת כעדיפות.  ואלטרנטיבות שיש בהן שינוע מופח

 שילוב התרבות האוניברסיטאית לתרבות העירונית בבאר שבע •
 

 חלטה ההצעות 

 אישור חציון ועמידה ביעדים כפי שהוצג : הנושא

  :רקע

תקבע האם החציון הוצג    רבות, ועדת תמדור תרבותמתוקף תפקידה של הועדה כמבקרת ומפקחת על פעילות  

 בצורה נאותה וסבירה, והעמידה ביעדים עומדת על פי תכנית העבודה שאושרה על ידי הועדה. 

 :  הדיון בוועדה

 חברי הועדה שאלו שאלות על היעדים השונים ואחוז העמידה בהם. 



 

 

על שיעורים בפוזיטיבי לעובדי אוניברסיטה בשעה  יובל שאל על ביטול כיתת האורח של יובל דיין בגלל הקורונה,  

הדתית  16:00 לקהילה  אירועים  הנגשת  על  ודיברנו  שאלה,  בעקבות  הסטודנט  ליום  האומנים  בסקר  דנו   ,

 באוניברסיטה.  

   .דור תרבותמאשרת את החציון והעמידה ביעדים על פי תכנית העבודה של מ  תרבותועדת  :נוסח ההצעה

בעד חסידוב  :קולות  איילה  ,  נועה 

יותם   דר,  יובל  אדיב,  טל  בדש, 

 קיפניס 

   אין :נמנעים   אין :קולות נגד

 ☐ :נושא חסוי ☒   :נכח חבר ועדת ביקורת בהצבעה ההצעה התקבלה.דין ההצבעה: 

 :  הערות

 אין.  

 

 לישיבות הבאות 
 

 נושאים לטיפול לקראת הישיבה הבאה ומשימות שחולקו, כולל תאריכי יעד: 

 אין 

 הנושאים הצפויים להעלות בישיבות הקרובות:

 אין 

 

 בברכה,

 נועה חסידוב 

   2020 תרבותועדת יו"ר  

 


